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Bijgaand doe ik U ter kennisn,ming 
toekomen het verslag van de ~erste gemeenschappe
lijke bijeenkomst van de Raden van Ministers van 
de EEG en van Euratom, alsmede het verslag van de 
eerste vergadering van de Raad van Gouverneurs van 
de Europese Investeringsbank. 

Spoedshalve is een exemplaar van ~eze nota 
met bijlagen rechtstreeks aan de leden van Uw Raad 
toegezonden. 
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FOTO-BtZ. 163071 a 

Verslag van de gecombineerde vergadering 
van de Raden van Ministers Van EEG en Euratom 

op 25 januari 1958 
----------------------------------------------

Op 25 januari 1958 vond te Brussel de eerste g~ 
meenschappelijke bijeenkomst plaats van de Raden van 
Ministers van de EEG en van Euratom. 

Des morgens vond een plechtige openingszitting 
p~aats, waarin ~et woord werd gevoerd door de Belgische 
Mlnister van Bultenlandse Zaken als voorzitter van de 
Raden van Ministers, door de presidenten van de Hoge 
Autoriteit en van de Europese Commissie van de EEG, 
alsmede door de vice-president vgn de Europese Commis
sie van Euratom, terwijl de Nederlandse Minister van 
Buitenlandse Zaken namens zijn collega's de Belgische 
Regering dank zegde voor de betoonde gastvrijheid • 

's Middags werd een werkvergadering gehouden, 
waaraan ook werd deelgenomen door de leden van de beide 
Europese Commissies. Hierbij kwamen de volgende punten 
aan de orde: 

1. Rapport voorzitter Interimcommissie. 

Baron Snoy bracht verslag uit van de werkzaa~ 
he den der Interimcommissie (doc. MAE 1337), waarbij hij 
vooral de nadruk legde op de coördinerende rol welke 
deze Commissie had vervuld met betrekking tot de houdinf 
de r Ze s zowel ten aanzien van de onderhandelingen over 
de Vrijha ndelszone als tijdens de discussies in het 
GATT ove r het EEG-verdrag. Dit rapport, dat geen aan
leiding gaf tot verdere discussies werd onder dankzeg
ging aan de Interimcommissie voor haar vruchtbare werk
zaamheden aanvaard. 

2. Pro cedure voor de vaststellin van ee~huishoudeli k 
reg emen Q 

Besloten werd aan de permanent~ vertegenwoordi
gers op te dragen op korte termijn een ontwerp op te 
stellen voor een voorlopig huishoudelijk reglement voor 
de beide Raden van Ministers. Dit zal dienen te ge
sch i eden in overleg met de Europese Commissie met name 
ten aanzien va n de regeling van de betrekkingen tussen 
de Ra den en de Commissies. 

I n verband hi ermede werd er van verschillende 
zijd en op aa ngedrongen dat de regeringen zo .poedig mo
geli jk zoud en overgaan tot de benoeming van hun perma
neqt e vert egenwoordigers. 

3. Organ i sa t ie .Se cret ari aat. 
Er werd ove r eengekomen , da t voorlopi g de be

staande toestand zal word en gec ontinueerd, d . w. z . dat 
het Secretariaat Van de Raad va n Mi ni s t ers va n de EGKS 
tevens zal optreden als Secretari aat van de Rad en van 
Ministers van de EEG en Euratom . 
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4. Voorschotten tot dekking van eerste uitgaven der 
Gemeenschappen. 

De voorzitter van de Europese Commissie van de 
EEG diende een raming in van de kosten van deze instel
ling voor de eerstkomende elf maanden, welke in totaal 
zouden neerkomen op een bedrag van B.~rs. 156 mln met 
inbegrip van B.frs. 13,5 mln installatiekosten. De 
Europese Commissie Van Euratom schatte haar kosten over 
de zelfde periode op B.frs. 100 mln. 

Naar aanleiding v~n deze cijfers werd er zowel 
door de Franse als door de'Nederlandse Minister van 
Buitenlandse Zaken op aangedrongen, dat de Gemeenschaps, 
instellingen de grootst mogelijkè zuinighèid zouden 
dienen te betrachten. Men was het er over eens, dat in 
afwachting van een gespecificeerde schriftelijke aan
vrage van de beide Commissies, de Raden over de grootte 
van de te verlenen voorschotten oog geen definitieve b& 
slissing konden nemen. Daar echter anderzijds werd in
gezien, dat de Commissies in ieder geval voor de eerst
komende maanden over geldmiddelen dienen te beschikken, 
werd besloten, op basis Van de bovenbedoelde ramingen, 
een voorschot te verstrekken voor drie maanden, met 
inbegrip van de installatiekosten. Tevens werd beslo
ten, dat de voorzitter van de 'Raden voor de eerstkomen
de vergadering een nota zal opstellen over de te tref
fen financiële voorzieningen voor alle Gemeenschapsin
stellingen. 

5. Procedure voor de samenstelling van het Economisch 
en Sociaal Comité. 

Door de voorbereidende vergadering van de "re
présentants qualifiés" was voorgesteld, dat in een eet
ste stadium iedere regering een lijst zou voorbereiden 
Van de categorieën van het economisch&, en sociale leven, 
welke zij in het Comité vertegenwoordigd zou willen 
zien met een aanduiding van het aantal zetels, dat aan 
ieder dezer categorieën zou moeten worden . toegekend. 
In het begin Van februari zouden deze lijsten door een 
werkgroep dienen te worden vergeleken met het doel te 
geraken tot een evenwichtige samenstelling van het Co
mité. In het tweede stadium , zouden de regeringen, op 
basis Van de conclusies van bovenbedoelde werkgroep, 
voorlopigecandidatenlijsten dienen op te stellen, welkE 
vervolgens opnieuw door de werkgroep zouden dienen te 
worden besproken. 

Tenslotte zouden dan de regeringen de, in de 
verdragen bedoelde definitieve candida tenlijsten indie
nen, waarna de Raden zouden kunnen overgaan tot de be
noeming van ,de leden van het Economisch en Sociaal 
Comité. 

De Ministers konden zich met deze voorstellen 
verenigen en droegen aan de permanente vertegenwoordi
gers op tot vorming van de bedoelde werkgroep over te 

' gaan, waarbij ook vertegenwoordigers der beide Europese 
Commissies waren te betrekken. 
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6. Deelname Europese Commissie van de EEG aan onderhande
lingen over de Vrijhandelszone. 

De heer Hallstein deelde mede, dat de Commissie 
zich hierover reeds had beraden en daarbij tot twee 
conclusies was gekomen t.w.: 

a) Wat de Vrijhandelszone zelf betreft was de Commissie 
unaniem van oordeel, dat de totstandkoming hiervan 
gewenst moest worden geacht en dat de Commissie 
daaraan constructief zou meewerken; 

b) Wa t betreft haar positi~ bij deze onderhandelingen 
was de Commissie van mening, dat het Verdrag hier
over geen duidelijk uitsluitsel gaf. Indien de 
onderhandelingen eerst na 1 januari 1958 zouden zijn 
aangevangen, zou de Commissie haars inziens in ieder 
geval met het voeren van de onderhandelingen namens 
de Zes moeten zijn belast, maar nu het EEG-verdrag 
in werking was getreden, terwijl de onderhandelingen 
reeds gaande waren, was de positie niet duidelijk. 

Zonder op de juridische merites Van het hier
boven sub b) weergegeven standpunt der Commissie in te 
gaan, waren de Ministers wel unaniem van oordeel, dat 
de Commissie op enigerlei wijze bij de onderhandelingen 
zou moeten worden ,ingeschakeld, temeer omdat het Inter
gouvernemen teel Comité te Parijs destijds reeds had be
sloten de Europese Commissie na de inwerkingtreding van 
het EEG-verdrag een plaats aan de conferentietafel in 
te ruimen. Besloten werd de ' Commissie uit te nodigen 
een van haar leden aan te wijzen om bij de onderhande
lingen te Parijs aanwezig te zijn. 

Naar aanleiding van deze kwestie merkte Minister 
Erhard nog op, dat het in de toekomst niet meer mogelijk 
zou moeten zijn, dat afzonderlijke delegaties van de 
Zes te Parijs met eigen plannen ten aa.zien van de Vrij
handelszone zouden komen, doch dat dergelijke plannen 
door de Zes gezamenlijk zouden dienen te worden inge-
diend. • 

De Franse gedelegeerde v erklaarde zich hiermede 
in beginsel akkoord, al was hij niet zeker of het plan, 
dat thans door de Franse Regering wordt voorbereid, 
zonder meer de instemming der andere EEG-partners zou 
kunnen verkrijgen. De Franse Regering zou haar voor
stellen echter zeker eerst in de EEG ter discussie stel
len. 

De Voorzitter van de Europese Commissie deelde 
tenslotte nog mede, dat hij als zodanig geen uitnodiging 
hadl ontvangen om deel te nemen aan het gesprek tussen de 
Zes en de heer Maudling over het landbouwvrAagstuk in 
de ' Vrijhandelszone, hetgeen hij in dit stadium ook beter 
achtte. Hij deed voorts een beroep op de regering~n om 
desgevraagd experts ter beschikking van de Commiss1e te 
stellen, zolang deze zelf nog niet over een voldoende 
deskundig apparaat beschikte. 
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Ee n van de leden Van de delega tie vernam nog 
het volgende omtrent de algemene gedachten, welke met 
betrekking tot de onderhandelingen over de Vrijhandels
zone op dit ogenblik bij de Commissie leefden. Het 
idee, dat de onderhandelingen over de Vrijhandelszone 
voorlopig zouden moeten worden vertràagd totdat bepaal
de zaken in de EEG in grote lijnen zouden zijn geregeld 
- bijv. in de landbouw - is definitie! verworpen. Hoe 
gecompliceerd de Vrijhandelszone o0k kan zijn voor de 
groei van de EEG, men is het er geheel over eens, dat 
het politiek essentiëel is, dat deze zo snel mogelijk 
tot stand komt. Gezien de gecompliceerdheid van een . 
Vrijhandelszone en de uiteenlopende belangen en ver
schillen in economische ontwikkeling der 17 deelnemende 
landen, ziet men niet hoe een algemeen en uitgewerkt 
verdrag voor een Vrijhandelszone binnen afzienbare tijd 
mogelijk is. Men hoopt echter, dat in de zomer wel een 
algemene basis-overeenkomst gereed kan zijn, waarin de 
wens tot uitdrukking wordt gebracht, dat de Vrijhan
delszone er komt en waarin wellicht enkele verplichtin
gen of voorzieningen worden vastgelegd. Daarna wil men 
op basis van deze overeenkomst onderhandelingen gaan 
voeren met Engeland, teneinde de associatie tussen de 
EEG enerzijds en Engeland anderzijds nader uit te wer
ken. Na Engeland zouden dan soortgelijke nadere rege
lingen met andere OEES-landen getroffen kunnen worden. 
Aldus een algemene gedachtenlijn, welke echter nog niet 
als zodanig formeel was aanvaard als een stuk beleid 
van de Commissie. 

7. Gemeenschappelijke houding der Zes in het Europees 
Agentschap voor Atoomenergie. 

De Euratom-commissie had voorgesteld, dat de 
Raad vao Ministers overeen zou komen,.dat de vertegen
woordigers der zes regeringen en van de Commissie, in 
afwachting van de totstandkoming van de nauwe samenwer
king tussen Eura tom en de OEES bedoeld, in, art. 201 van 
het Euratom-verdrag, regelmatig oVèrleg zouden plegen 
teneinde hun optreden in het Europees Agentschap voor 
de Atoomenergie te coördineren. 

De Ministers verklaarden zich hiermede akkoord, 
waarbij de heer Faure erop aandrong dat, teneinde de 
zo noodzakelijke coördinatie te bevorderen, de regerin
gen zich in beide organisaties door de zelfde personen 
zouden laten vertegenwoordigen. 

• 

8. Statuten Comité Monéta ire. 
De Interimcommissie was er niet in geslaagd 

over deze materie volledige overeenstemming te bereiken. 
In verband hiermede droeg de Raad aan de permanente 
vertegenwoordigers op nog eens een poging te doen tot 
opstelling van een unaniem aanvaardbaar ontwerpo 
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90 Toepassing art. 105 Euratom. 

De Eurato~commissie deelde mede, dat zij binn e~ 
kort aan de reger1ngen en aan de geinteresseerde onder
nemingen en personen haar opvatting kenbaar zal maken 
over de vraag of ter uitvoering van art. 105 volstaan 
kan worden met de opgave van het bestaan Van de daar 
bedoelde akkoorden en overeenkomsten, dan wel of ook 
de inhoud van deze akkoorden en overeenkomsten aan de 
Commissie dient te worden medegedee~d. 

10. Convoca tie der Assemblée. 

De president van de Assemblée der EGKS had aan 
de voorzi tter van de Raad van M1.rIisters mededeling ge
daan van een schrijven van de drie fractievoorzitters 
dezer Assemblée waarin werd gevraagd: 

a ) dat aan de EGKS-assemblée zou worden opgedragen de 
nodige a dministratieve en budgettaire regelingen te 
t r effen voor de eerste bijeenkomst van de nieuwe 
Assemblée; . 

b) dat de regeringen der lidstaten aan hun nationale 
parlementen zouden vragen het mandaat van hun ver~e
genwoordigers in de Assemblée vast te stellen voor 
de zelfde tijdEduur als het wetgevend mandaat der 
betrokken parlementen. 

De Raa d besloot overeenkomstig het sub a) be-, 
doeld e verzoek aan de EGKS-a~semblee te vragen de bij-
eenkoms t va n de nieuwe Assemblée wat haar materiäle or
ga nisatie betreft te willen voorbereiden. 

Ten aanzien van de vraag sub b) werd overeenge
kome n da t de voorzitter van de Raad zich tot de rege
ringen zal wenden met het verzoek te willen bevorderen, 
dat zo s poedig mogelijk de nodige maatregelen worden 
getroffen om de a anwijzing van de ledeh der Assembl'e 
mogel ijk te maken. 

11 . Overleg over de zetel der instellingen,' • 

Aan de permanente vertegenwoordigers werd opge
dragen vóór de volgende Raadsvergadering eea voorstel ~ 
in t e dienen ten aanzien van de procedure, welke gevOlge 
zou moeten worden voor de ·tehouden consultaties over 
de zetel der instellingen, waa r toe tijdens de Ministers
confe ren t ie op 6 en 7 januari te Parijs is besloten. 

12 . Salar i s sen leden Europese Commissie. 
1 Tij de ns de zitting , wa araan alleen de Ministers 

van Bui tenlands e Zaken en Fi nanc iën deelnamen, werd met 
betrekking t ot de sala risse n va n de leden van de Euro
pese Commissie en Atoomcommissie be sloten tot de vol
gende regeling. 

Provisorisch zal voor de periode va n een half 
jaar aan de Commissiele den het zel fde sal aris worden 

' toegekend als de l eden van de Hoge Autoriteit .~an de 
EGKS genieten. Een definitieve beslissing zal te gel -
gener ti d no moeten worden genomen. De Nederl ndse 
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delegatie heeft ernstig verzet aangetekend tegen een 
zodanig hoge honorering. Deze beslissing werd met de 
grootst mogelijke meerderheid genomen ondanks het ver
zet van de zijde van de Nederlandse delegatie. Het 
voorstel om een morele verplichting te aanvaarden, 
t.z.t. geen beslissing te nemen waarb~j de salarissen 
zullen worden verlaagd, is vooral op Nederlands aan
dringen niet aangenomen. 

Mede in verband met het feit, dat ten aanzien 
van de belastingvrij dom en een op te leggen speciale 
heffing op de salarissen, de regeling in de EGKS ver
schilt van die van de EEG en Euratom, zal binnenkort 
overleg worden geopend omtrent de" wijze waarop het 

"EGKS-verdrag kan worden veranderd en aangepast aan het 
verdrag van de EEG en Euratom. 

Voorts zal nader worden bekeken in hoeverre de 
voorzieninB .voor een overbruggingstoelage na ontslag
name, welke in de EGKS is voorzien voor de leden van de 
Hoge Autoriteit, wel nodig is voor de leden van de 
EEG-commissie en de Atoomcommissie. 

13. Datum volgende vergadering. 
Besloten w.erd dat de volgende vergadering van 

de beide Raden van Ministers zal plaatsvinden op dins
dag 25 februari a.s. 
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